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Veřejné zasedání č. 19 

konané dne 19. 5. 2016 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Jiří Hrách, 

                 Filip Kaštánek, Jan Havelka, Miloslav Kliment 

Omluveni:  Ing. Miroslav Horák Neomluveni: 0 Hosté: pan Slavata  

 

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Kontrola zápisu č. 18 
5) Uzavření MŠ v době hlavních prázdnin 
6) Žádost ZŠ F. J. Řezáče Liteň o převedení kladného hospodářského výsledku 
7) Žádost o snížení poplatku za odpady 
8) Žádost o vyjádření ke spolupráci při zajištění „Setkání kovářů v Litni 2016“ 
9) Darování cesty Pacovského 
10) Ceník služeb 
11) Správce vodovodu a technická pomoc 
12) Převedení montážní plošiny pod JSDH Liteň 
13) Volba předsedy dotační komise 
14) Aukce energií 
15) Financování přípravných prací pro projekt JSDH 
16) Projednání kontroly MŠ a Hospodářské činnosti 
17) Rušení nočního klidu 
18) Keramická dílna 
19) Diskuse 
20) Závěr 

 
1) Zahájení 

Místostarostka Šárka Marcínová přivítala přítomné občany a zastupitele a zahájila Veřejné zasedání č. 
19 v 19:01 h. Místostarostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
Dále uvedla, že Zastupitelstvo městyse Liteň se sešlo v nadpoloviční většině - počtu 8 členů a je 
usnášení schopné. Starosta Ing. Miroslav Horák se omluvil. 
Místostarostka seznámila přítomné s návrhem programu a navrhla přesunout bod 8) Žádost o 
vyjádření ke spolupráci při zajištění „Setkání kovářů v Litni 2016“ na začátek Veřejného zasedání. 
 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Program Veřejného zasedání č. 19 byl schválen. 
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2) Zvolení zapisovatele 
 
Místostarostka navrhla na zapisovatelku Martinu Mottlovou. 
 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0  zdržel se: 0 
 
 

Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 
 

3) Zvolení ověřovatelů 
 
Místostarostka navrhla za ověřovatele zastupitele Filipa Kaštánka a zastupitele Miroslava Slance. 
 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 6   proti: 0   zdržel se: 2 (Kaštánek, Slanec) 
 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Filip Kaštánek a zastupitel Miroslav Slanec. 
 

4) Kontrola zápisu č. 18 
 
Místostarostka informovala, že zápis č. 18 byl zkontrolován a podepsán ověřovateli – zastupitelem 
Jiřím Hráchem a zastupitelem Miloslavem Klimentem.  
 
Zápis č. 18 byl schválen. 
 

8) Žádost o vyjádření ke spolupráci při zajištění „Setkání kovářů v Litni 2016“ 
 

Místostarostka přivítala hosta pana Zdeňka Slavatu, zástupce Společenstva kovářů pro Prahu a 
Středočeský kraj a předala mu slovo. Pan Slavata informoval o plánované akci "Setkání kovářů v Litni 
2016" která se bude konat 4-5. června 2016. Zúčastní se jí od 50 do 100 kovářů a 7-11 škol. Pan Slavata 
se obrátil na Městys s žádostí o vyjádření k dlouhodobé spolupráci, spočívající v zajištění výstavních 
prostor v areálu bývalého učiliště včetně jejich oprav.  Za to nabídl pomoc s propagací městyse a 
případně výrobu kovářských artefaktů jako jsou odpadkové koše nebo rozcestník. Tato žádost byla na 
Městys podána 15. 3. 2016, bohužel se na program zasedání dostala až v květnu, za což se 
místostarostka omluvila. Pan Slavata navrhl prezentaci městyse Liteň oficiálním předáním věcné ceny 
zástupcem městyse nejlepšímu dílu mladých kovářů. Místostarostka vysvětlila, že na investici do oprav 
výstavních prostor ani na věcné ceny nebyly v rozpočtu vyčleněny finanční prostředky, pouze 
příspěvek Ateliéru Svatopluk z kultury na akci „kovářů“. Uvedla, že městys o spolupráci s kováři má v 
budoucnu zájem, proto bude zastupitelstvo při projednávání rozpočtu na r. 2017 uvažovat o příspěvku 
kovářům na příští rok. Ředitel Ateliéru Svatopluk, o.p.s. Jan Havelka upozornil, že finanční prostředky 
od Městyse Liteň budou využity především na kulturní program, který doplňuje akci kovářů. Pan 
Slavata požádal, zda by mohl být přemístěn propagační banner z plotu benzínky naproti do parku. 
Někteří zastupitelé vyjádřili názor, že by se městys přeci jen měl podílet na ceně pro kováře. 
Místostarostka shrnula, že se Městys Liteň v roce 2016 nebude na akci podílet žádnými dalšími 
finančními prostředky, kromě 10.000,- Kč které Ateliér Svatopluk dostal na tuto akci. 
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5) Uzavření MŠ v době hlavních prázdnin 
 
Místostarostka seznámila s návrhem usnesení. Zastupitel Hrách informoval, že o uzavření MŠ 
rozhoduje ředitelka MŠ a zastupitelům je dáváno toto oznámení pouze na vědomí. Zastupitel Kaštánek 
připomenul, že již v minulém roce navrhoval, aby se oslovily okolní školky a zajistil se provoz přes celé 
léto. Místostarostka konstatovala, že by ráda, aby MŠ v příštím školním roce zkusila využít možnost 
dotovaného člověka, který by mohl suplovat za zaměstnance MŠ během školního roku, aby pak 
omezení prázdninového provozu mohlo být menší. 
 
Návrh usnesení č. 41 z 19. 5. 2016: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje uzavření mateřské školy v době hlavních prázdnin od 16. 7. 
2016 do 31. 8. 2016 
 
    Hlasování:  Pro: 4 (Fiřt, Havelka, Marcínová, Hrách) 
      Proti: 1 (Slanec) 

Zdržel se: 3 (Kaštánek, Kliment, Vodička) 
  

Usnesení č. 41 z 19. 5. 2016 nebylo schváleno. 
 

6) Žádost ZŠ F.J. Řezáče Liteň o převedení kladného hospodářského výsledku 
 
Místostarostka seznámila s žádostí ZŠ F.J.Řezáče o převedení kladného hospodářského výsledku. 
Zastupitel Vodička uvedl, že škola z rezervního fondu pořizuje vybavení do tříd. 
 
Návrh usnesení č. 42 z 19. 5. 2016: 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s převodem kladného hospodářského výsledku ZŠ 

F.J.Řezáče v Litni za rok 2015 v částce 222 311,72 Kč a rozdělením do rezervního fondu 

217 311,72 Kč a do fondu odměn 5 000,- Kč. 

Hlasování:  Pro: 8  
       Proti: 0 

                 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 42 z 19. 5. 2016 bylo schváleno. 
 

7) Žádost o snížení poplatku za odpady 
 
Místostarostka uvedla, že žadatelka má v městysi nemovitost a tím má povinnost platit poplatky za odpady i 
když dům neobývá trvale.  
 

Návrh usnesení č. 43 z 19. 5. 2016 

Zastupitelstvo městyse Liteň neschvaluje žádost o snížení poplatku za odpady. 
 

Hlasování:  Pro: 8  
       Proti: 0 

                 Zdržel se: 0 
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Usnesení č. 43 z 19. 5. 2016 bylo schváleno. 

 

8) Žádost o vyjádření ke spolupráci při zajištění „Setkní kovářů v Litni 2016“ 
 
Bod byl probrán na začátku veřejného zasedání. 
 
9) Darování cesty Pacovského 
 
Místostarostka informovala o darování pozemků p.č. 365 o výměře 492 m² a p.č. 775/10 o výměře 2 
m² do vlastnictví městyse.  
 
Návrh usnesení č. 44 z 19. 5. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje přijetí daru pozemků p.č. 365 o výměře 492 m² a p.č. 775/10 o 
výměře 2 m² a pověřuje místostarostku k podpisu darovací smlouvy.  

 
Hlasování:  Pro: 8  

       Proti: 0 
                 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 44 z 19. 5. 2016 bylo schváleno. 
    
10) Ceník služeb 
 
Místostarostka informovala o úpravě ceníku služeb oproti minulému návrhu a dále navrhla po dohodě 
zastupitelů úpravu usnesení, že uvedená cena za kopírování by byla vybírána až při kopírování 11-ti a 
více stránek. 
 
Návrh usnesení č. 45 z 19. 5. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje znění předloženého Ceníku služeb poskytovaných 

městysem s úpravou, že platba za kopírování se bude týkat až 11-té stránky a více. 

Hlasování:  Pro: 8  
       Proti: 0 

                 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 45 z 19. 5. 2016 bylo schváleno 
 
11) Správce vodovodu a technická pomoc  
 
Místostarostka informovala o 3 nabídkách na nového správce vodovodu a technickou podporu. Firma, 
kterou zastupitelé vyberou, by pomohla s určením parametrů pro rekonstrukci vodárny. Zastupitel 
Kaštánek vyslovil názor, že je proti smlouvě na dobu určitou na 1 rok. Navrhl uzavřít smlouvu na 1 
měsíc s pravidelným prodlužováním po měsíci. Po diskusi se zastupitelé dohodli, že bude 
místostarostka kontaktovat nejvhodnější firmu a o dalším postupu bude zastupitele informovat. 
 
12) Převedení montážní plošiny pod JSDH Liteň 
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Místostarostka uvedla bod, předložený zastupitelem Hráchem. Přílohou nebyla zpracovaná minimální 
rozvaha, kterou očekával zastupitel Vodička, aby bylo vidět, zda nebude plošina prodělečná, jak tomu 
bylo v r. 2015, kdy ztráta činila 80.000,-. Zastupitel Hrách informoval, že je plošina dobrým 
pomocníkem při prořezávce stromů. V r. 2016 již byla několikrát využita a od převedení pod hasiče 
bude mít více hasičů oprávnění plošinu obsluhovat a může být tak více využívána. Dále zastupitel 
Hrách uvedl, že pro něj není problém finanční rozvahu vypracovat, dle jeho názoru by však v současné 
chvíli nebyla k ničemu užitečná. Místostarostka souhlasila s tím, že není možné vypracovat finanční 
rozvahu a plán využití. 
 
 Návrh usnesení č. 46 z 19. 5. 2016  
 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s účetním převedením montážní plošiny MP16 na 

podvozku Daewoo Avia z hospodářské činnosti na paragraf 5512 Požární ochrana – dobrovolná 

část a s jeho zařazením do systému IZS. 

Hlasování:  Pro: 7  
       Proti: 0 

                  Zdržel se: 1 (Kliment) 
 
Usnesení č. 46 z 19. 5. 2016 bylo schváleno 
 
13) Volba předsedy dotační komise 
 
Místostarostka informovala o návrhu zastupitele Hrácha na změnu předsedy Dotační komise. 
 
Návrh usnesení č. 47 z 19. 5. 2016 
 
Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje jako předsedu Dotační komise městyse Liteň, paní 

místostarostku Šárku Marcínovou a člena dotační komise, pana Jiřího Hrácha 

Hlasování:  Pro: 8  
       Proti: 0 

                 Zdržel se: 0  
 

Usnesení č. 47 z 19. 5. 2016 bylo schváleno 
 
14) Aukce energií 
 
Místostarostka informovala o výběru firmy Enterplex a účasti v aukci energií. 
 
Návrh usnesení č. 48 z 19. 5. 2016  
 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s účastí obce v aukci energií pořádanou firmou Enterplex. 

Hlasování:  Pro: 5 (Marcínová, Hrách, Kaštánek, Kliment, Vodička) 
    Proti: 0 
                           Zdržel se: 3 (Fiřt, Slanec, Havelka) 
 

 
Usnesení č. 48 z 19. 5. 2016 bylo schváleno 
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15) Financování přípravných prací pro projekt JSDH 
 
Místostarostka informovala o úpravě rozpočtu pro úhradu faktury za zpracování studie 
proveditelnosti. 
 
Návrh usnesení č. 49 z 19. 5. 2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje převedení finančních prostředků ve výši 70.000,- Kč z § 

6399 Rezerva na § 5512 Požární ochrana, kde poslouží na úhradu faktury Mgr. Luboše Janáka za 

zpracování studie proveditelnosti. 

Hlasování:  Pro: 7 
       Proti: 1 (Havelka) 
                              Zdržel se: 0 

  
Usnesení č. 49 z 19. 5. 2016 bylo schváleno 

 
16) Projednání kontroly MŠ a Hospodářské činnosti 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Fiřtovi, který předložil Zápis z kontroly Finančního výboru na 
vědomí zastupitelům. Kontrola se týkala MŠ a Hospodářské činnosti. 
 
17) Rušení nočního klidu 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který informoval o stížnosti několika občanů na 
provoz firmy Johnny servis, kdy po 22 hod a po půlnoci jezdí kamiony do areálu firmy, stojí podél 
silnice a nechávají bezdůvodně nastartovaná auta, zamořují tím oblast smogem a narušují noční klid 
v obytné zóně. Místostarostka přislíbila, že promluví se zástupcem firmy o této stížnosti občanů.  
 
18) Keramická dílna 
 
Místostarostka informovala, že v Litni provozují keramickou dílnu dvě organizace. Domečku Hořovice 
byly schváleny nové prostory, protože ty původní nevyhovovaly. O původních prostorách jedná 
místostarostka na stavebním úřadě, aby zde mohla keramickou dílnu provozovat druhá organizace. 
 
19) Diskuse 
 
Místostarostka zahájila diskusi.  
Na začátku informovala místostarostka o oslovení firem na nové nabídky na střechu klubovny v Leči.  
Dále informovala, že pracuje na odpovědi ohledně opravy cesty k pískovně a na odpovědi ohledně 
méně prací. Dále uvedla, že probíhá jednání o pozemku pod školkou. 
 Pan Nolč se zeptal zastupitelů, zda se jim líbí pozemek na začátku Litně směrem od Měňan, kde je 
bouda se senem na obecním pozemku. Místostarostka přislíbila, že to prověří. 
Dále pana Nolče mrzelo, že nebyl nikdo ze zastupitelů na akci o holocaustu pořádaného spolkem 
Liteňský Pupík. Bohužel tato akce probíhala v pracovní den. 
Pan Nolč požádal zastupitele, zda by mohl někdo kontaktovat zaměstnankyni z Úřadu pro zastupování 
státu ve věcech majetkových v Berouně ohledně pozemku – obecní zeleně u jeho bydliště. 
Místostarostka přislíbila, že ji kontaktuje. 
Zastupitel Kaštánek informoval, že dostal od občana vyjádření od veřejné ochránkyně práv. 
Místostarostka uvedla, že je s občanem domluvena a bude psát Odboru dozoru a kontroly 
Ministerstva vnitra.  




